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Προς:  Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

                       Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

    

Θέμα: Υγειονομική περίθαλψη του προσωπικού των Σωφρονιστικών   

Καταστημάτων στα Στρατιωτικά Νοσοκομεία 

 

Αξιότιμοι κ κ Υπουργοί, 

Η Οργάνωση του Σωφρονιστικού συστήματος στη χώρα μας βασίζεται στις 

γενικές αρχές που τίθενται από το Σύνταγμα, τις διεθνείς συμβάσεις, τους νόμους, τα 

προεδρικά διατάγματα καθώς και τις κανονιστικές πράξεις κατ' εξουσιοδότησή τους, 

με θεμελιώδη νόμο τον ισχύοντα Σωφρονιστικό Κώδικα. Τα Σωφρονιστικά 

Καταστήματα αποτελούν γενικότερα υπηρεσίες που λειτουργούν σε 24ωρη βάση, με 

ιδιαίτερες δομές ασφαλείας (πτέρυγες, σκοπιές, μεταγωγές) και ειδικό πλαίσιο 
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λειτουργίας (κανονισμοί ασφάλειας και λειτουργίας ένοπλης υπηρεσίας εξωτερικής 

φρούρησης κ.α). 

Με το άρθρο 2 παρ. 5.1 του ΠΔ 81/2019, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 

18 παρ 5 του Ν.4625/2019, η Γενική Γραμματεία Αντεγκληματικής Πολιτικής (Γ.Γ.Α.Π) 

με το σύνολο των υπαγόμενων οργανικών μονάδων της έχει υπαχθεί στο Υπουργείο 

Προστασίας του Πολίτη. Στα είκοσι επτά (27) Καταστήματα Εξωτερικής Φρουράς 

υπηρετούν 5.500 επιπλέον ένστολοι υπάλληλοι, που εκτελούν 24ωρη ένοπλη 

υπηρεσία, η οποία τα τελευταία χρόνια χαρακτηρίζεται από περιστατικά αυξημένης 

επικινδυνότητας. Αυτοί αποτελούν τη μοναδική ένοπλη και ένστολη υπηρεσία του 

Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη, χωρίς δικαίωμα περίθαλψης στα Στρατιωτικά 

Νοσοκομεία.  

Παράλληλα, πρέπει να τονισθεί πως, όπως μου μετέφεραν οι εκπρόσωποι της 

Ένωσης Υπαλλήλων Εξωτερικής Φρουράς Σωφρονιστικών Καταστημάτων, το 

δικαίωμα δαπάνης περίθαλψης των υπαλλήλων που υπηρετούν στα Σωφρονιστικά 

Καταστήματα είναι χωρίς οικονομική επιβάρυνση στον κρατικό προϋπολογισμό, 

αφού καλύπτεται εξ ολοκλήρου από το φορέα ασφάλισής τους.  

Επιπρόσθετα, θα πρέπει να αναφερθεί πως δικαίωμα νοσηλείας στα 

Στρατιωτικά Νοσοκομεία έχουν και ομάδες εργαζομένων που δεν ανήκουν στο 

ένστολο και ένοπλο προσωπικό. Το παραπάνω γεγονός οι εκπρόσωποι της Ένωσης 

Υπαλλήλων Εξωτερικής Φρουράς Σωφρονιστικών Καταστημάτων ισχυρίζονται ότι 

αυξάνει το αίσθημα αδικίας και άνισης μεταχείρισης του προσωπικού της Εξωτερικής 

Φρουράς των Σωφρονιστικών Καταστημάτων έναντι των άλλων ομάδων 

εργαζόμενων. 

Ως βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης, γίνομαι δέκτης για τα παραπάνω ζητήματα από 

τους εργαζόμενους υπαλλήλους στα σωφρονιστικά καταστήματα  της περιφέρειάς 

μου.  
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Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

Αν είναι στις άμεσες προτεραιότητές σας η τροποποίηση του υπάρχοντος 

νομοθετικού πλαισίου, ώστε να επιτρέπει στο σύνολο των υπηρετούντων στην 

Υπηρεσία Εξωτερικής Φρούρησης Καταστημάτων Κράτησης τη νοσηλεία τους στα 

Στρατιωτικά Νοσοκομεία της χώρας.  

 

 

Με εκτίμηση 

 

 

Άννα Ευθυμίου 

Βουλευτής Ν.Δ. Α’ Θεσσαλονίκης 




